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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 20 

ZÁPIS 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 20 

jednání č. ZMC/9 

konané dne 31.01.2024 

Přítomni: Mgr. Beránek Josef, MVDr. Bonková Klára, Ciboch Pavel, Češpivo Jakub, DiS., Češpivová 

Daria, PhDr. Foglarová Zuzana, Hájková Jana, BBA, Ing. Herian Milan, Ing. Janáčková Alexandra, Ing. 

Jukl Jindřich, Bc. Kočí Jaroslav, Mgr. Měšťan Petr, Moravcová Markulinec Hana, Mucha Zbyněk, Stára 

Richard, Mgr. Stýblo Ladislav, Mgr. Štěpánková Hana, Mgr. Štrobová Alena, prof. ak.mal. Mgr. Velíšek 

Martin, Ph.D., Ing. Wágner Pavel, Ing. Žídek Ondřej 

 

Omluveni: Mgr. Beneda Jiří, Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, Bc. Šebek Jiří, Mgr. Lodrová Kateřina 

 

Přítomni za ÚMČ Praha 20: 

Mgr. Viktor Kazda, zastupující tajemník 

vedoucí odborů (Ing. Vavruška Zdeněk, Ing. Brzkovská Monika, Mgr. Bidlová Věra, Ing. Hejkrlík 

Milan, Bc. Šimáček Vojtěch, Bc. Koutná Lucie), za odbor ekonomický Nováková Kateřina, za odbor 

informatiky Ing. Koutný Jiří, za odbor kanceláře úřadu Prchalová Miluše a Jandová Andrea 

 

 
1.  Zahájení 

Starosta Mgr. Petr Měšťan přivítal všechny přítomné na devátém zasedání Zastupitelstva MČ Praha 20, 

které zahájil v 17:08 hodin ve Chvalské stodole. Starosta upozornil, že z jednání je pořizován 

audiovizuální záznam. Konstatoval, že zastupitelstvo bylo svoláno řádně ve smyslu zákona č.  131/2000 

Sb. o hl. m. Praze. Informace o konání zasedání byla zveřejněna obvyklým způsobem a včas. Podle 

prezenční listiny bylo přítomno 21 zvolených členů zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné. Omluveni jsou Jiří Beneda, Petr Růžička, Jiří Šebek. Později přijde Kateřina Lodrová 

(pozn. zapisovatele: do konce zasedání se po omluvě nedostavila). Materiály obdrželi zastupitelé 

v elektronické podobě. Zapisovatelkou je  Andrea Jandová. Starosta určil za ověřovatele zápisu 2 členky 

zastupitelstva – Alenu Štrobovou a Alexandru Janáčkovou. Navrhované souhlasily. Návrhový výbor je 

přítomen k plnění své funkce. 

 

Na úvod starosta informoval o: 

- otevření mostu přes D11 v ul. Božanovská dne 21.12.2023 a poděkoval stavební firmě Collas. 

- výstavbě Tělocvičny Jívanská, která probíhá dle harmonogramu; k 31.12.2023 bylo proinvestováno 

necelých 35 mil. Kč, předpokládané ukončení stavby 15.10.2024 

- probíhající výstavbě kanalizace v Slavětíně s plánovaným termínem dokončení podzim 2024 

- v lednu ukončené rekonstrukci komunikace V Podůlší 

- umístění zastřešené autobusové zastávky v ul. Chvalkovická (naproti Sokolovně); ve spolupráci 

s Technologií hl. m. Prahy pokračování s umisťováním dalších zastávek i v r .2024 

- koordinační schůzce k investiční akci „podjezd Bystrá“, která se bude konat 1.2.2024 se zástupci 

investora, MHMP, projektantů a zhotovitele  

 

H. M. Moravcová informovala o: 
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- přípravě projektu Počernický šatník a Potravinová banka; V areálu Domova s pečovatelskou službou 

budou umístěny 2 buňky, zprovoznění během 2-3/2024. Ve spolupráci s OSVŠ se připravují pravidla a 

provozní řád. K tomuto projektu starosta svolá pracovní schůzku se zastupiteli. 

- záměru pronájmu kanceláře pro nového psychologa v budově úřadu Jívanská 635 

 

 
2. Schválení programu 

Program zasedání byl schválen Radou dne 15.1.2024. 

Starosta předložil návrh programu v upraveném znění, a to doplnění bodů: 

7.03 Informace o rezignaci člena Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 20 

7.04 Výsledky Plánu kontrol Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 na rok 2023 

 

Návrh programu vč. doplnění byl zaslán zastupitelům emailem. 

 

Starosta požádal přítomné zastupitele o další návrhy k doplnění nebo změnu programu a otevřel 

rozpravu. 

Další návrhy nebyly předloženy. 

 

Po ukončení rozpravy nechal starosta hlasovat o upraveném programu s doplněním bodů 7.03 Informace 

o rezignaci člena Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 20 a 7.04 Výsledky Plánu kontrol 

Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 na rok 2023: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nepřítomen 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

 

Pro takto navržený program hlasovalo všech 21 přítomných členů ZMČ Praha 20, nikdo nebyl proti a 

nikdo se nezdržel hlasování. Upravený program zasedání byl schválen. 
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Program jednání: 

Pořadí Věc 
Kód 

kontroly 

Číslo 

materiálu 

 

 

 

1 

1. Zahájení 

2. Schválení programu 

3. Majetek 

Smlouva o spolupráci při výstavbě dopravní a technické infrastruktury 

se společností Rodinné domy Chvalka s.r.o. k investičnímu záměru 

"3xRD + Garáže Na Chvalce" 

 

 

 

3.01 

 

 

 

BJ/0050/2024 

 

2 

4. Územní rozvoj 

Úprava podnětu na změnu územního plánu č. 3/2022 "LOKALITA 

XAVEROV – HORNÍ POČERNICE“ 

 

4.01 

 

BJ/0047/2024 

 

3 

5. Finance, rozpočet 

Návrh Rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2024 a návrh střednědobého 

rozpočtového výhledu MČ Praha 20 do roku 2029 

 

5.01 

 

BJ/0043/2024 

4 
Informace o rozpočtových opatřeních č. 59–75 schválené Radou 

městské části Praha 20 pro rok 2023 
5.02 BJ/0037/2024 

 

5 

6. Dotace 

Aktualizace Zásad pro poskytnutí "individuální" dotace z rozpočtu MČ 

Praha 20 

 

6.01 

 

BJ/0023/2024 

6 

7. Různé 

Stanovení výše odměn za výkon funkcí neuvolněných členů 

Zastupitelstva městské části Praha 20 

7.01 BJ/0029/2024 

7 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 7.02 BJ/0040/2024 

8 
Informace o rezignaci člena Finančního výboru Zastupitelstva MČ 

Praha 20 
7.03 BJ/0033/2024 

9 
Výsledky Plánu kontrol Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 na rok 

2023 
7.04 BJ/0051/2024 

          8. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

          9. Závěr 

 

18:00 - 18:30 hodin – Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 

 

 
3. Majetek 

3.01 Smlouva o spolupráci při výstavbě dopravní a technické infrastruktury se společností 

Rodinné domy Chvalka s.r.o. k investičnímu záměru "3xRD + Garáže Na Chvalce" 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Jedná se o pozemky severně od příjezdové komunikace k bývalé ČOV Na Chvalce, jižně od žlutých 

bytových domů. Historie záměrů zástavby prošla několika změnami. Původní návrh předpokládal 

zástavbu dvěma bytovými domy vzájemně stavebně propojenými. Toto řešení bylo ze strany MČ 

neakceptovatelné. Následně investor předložil návrh zástavby samostatně stojícími RD, se kterým MČ 

vyslovila usnesením RMČ č.137/2.11/14. První etapa v podobě 2 třípodlažních podsklepených RD 

komunikačně napojených na ulici Slatiňanská byla odsouhlasena usnesením RMČ číslo 

RMC/24/17/0451/19 ze dne 20.06.2019 a doplněna usnesením RMČ číslo RMC/48/12/0914/20 ze dne 

06.02.2020 upravujícím majetkoprávní vypořádání k pozemkům pod požadovaným komunikačním 

propojením západním směrem od hranice řešeného území mezi ul. Slatiňanská a ul. Na Chvalce. 

Aktuálně předložený záměr řeší výstavbu třech rodinných domů (RD-C včetně dvougaráže, RD-D a 

RD-E včetně garáže a krytých parkovacích stání), zpevněných ploch, přístupové komunikace, řadů 

inženýrských sítí, přípojek inženýrských sítí, terénních úprav a oplocení (vč. opěrné stěny). Dále 

dokumentace obsahuje výstavbu 4 samostatných dvougaráží pro potřeby sousedních bytových domů. 
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Jedná se o novou trvalou stavbu, která bude sloužit jako individuální bydlení a parkování osobních 

automobilů. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nepřítomen 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 0 (0 %) Nehlasovalo: 0 (0 %) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/9/1/0001/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

uzavření Smlouvy o spolupráci při výstavbě dopravní a technické infrastruktury se společností 

Rodinné domy Chvalka s.r.o. k investičnímu záměru "3xRD + Garáže Na Chvalce" 

2) ukládá 

předložit smlouvu o spolupráci při výstavbě dopravní a technické infrastruktury k investičnímu 

záměru "3xRD + Garáže Na Chvalce" smluvním stranám k podpisu 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 29.02.2024     
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4.01 Úprava podnětu na změnu územního plánu č. 3/2022 "LOKALITA XAVEROV – HORNÍ 

POČERNICE“ 

Materiál předložil Ing. Jindřich Jukl, radní 

 

Diskuse: J. Hájková požaduje uvést dotaz i odpověď do zápisu. 

Zeptala se na informaci uvedenou v důvodové zprávě, a to konkrétně: 

„Část pozemku č. 4225/4 podél ulice Ve Žlíbku až po ulici Božanovskou a cca 200 m2 pozemku parc. č. 

4222/1 v součtu o rozsahu 49.085 m2 upravit z funkce SO 1,5 na zastavitelné území s funkcí SP. Na této 

ploše má Městská část Praha 20 zájem vybudovat sportovní areál s centrálním stadionem a souvisejícími 

stavbami“. 

Existuje rozhodnutí Rady, zastupitelstva, nějaké veřejné projednává ní s občan, kteří deklarují zájem 

vybudovat sportovní areál s centrálním stadionem a souvisejícími stavbami? 

Odpověď J. Jukla: Tato problematika není předmětem změn v dnešním materiálu. V tomto rozsahu 

zůstává materiál nezměněn od doby schvalování zastupitelstvem při minulém projednání tohoto bodu, 

tzn. není důvod se dnes touto problematikou zabývat. Tato otázka byla diskutována při projednávání 

Smlouvy o vzájemné spolupráci a tato změna ÚP byla vysvětlena. (pozn. zapisovatele: Smlouva o 

vzájemné spolupráci při rozvoji území lokality Xaverov projednána dne 14.6.2023, přijato usnesení č. 

ZMC/6/5/0070/23) 

 

Starosta doplnil, že návrh na změnu územního plánu prošel RMČ i ZMČ. Když probíhal návrh této 

změny (ještě není zařazena do změn, čeká se na posouzení výboru), tak bylo diskutováno, že to 

sportoviště o obsahu 30 tis m2 (3 ha), které by mělo v rámci Smlouvy o spolupráci přejít pod MČ, bude 

využito jako sportoviště s tím, aby tam bylo možné využití i pro tento centrální stadion. Jedná se pouze 

o přípravu. Pokud ke změně dojde a Smlouva o spolupráci bude naplněna, bude na rozhodnutí občanů 

a ZMČ jak využije pozemek SP (sportovní plocha). 

 

Pokračovala diskuse: A Štrobová, P. Měšťan, J. Jukl 

 

Zastupitelé vzali na vědomí v prosinci 2023 zpracovanou úpravu návrhu na změnu územního plánu - 

3/2022 "LOKALITA XAVEROV – HORNÍ POČERNICE“ (dále jen "Podnět") podaného na základě 

smlouvy o vzájemné spolupráci při rozvoji území lokality Xaverov (dále jen též "Smlouva") uzavřené 

MČ Praha 20 s vlastníky pozemků  XXXXX XXXXXXX, XXXXX XXXXXXX, XXXXX 

XXXXXXX,  XXXXX XXXXXXX a XXXXX XXXXXXX, kdy tato úprava Podnětu spočívá 

1. ve zúžení a prodloužení tvaru severně od ulice Božanovská navrhované funkční plochy SV-C 

při zachování její výměry 25 000 m2 

2. ve změně kategorie nově vymezované plochy umístěné jižně od areálu Bigbox z původně 

navrhovaného využití OB-B (čistě obytné) na SV-B (všeobecně smíšené)  

3. v doplnění odůvodnění včetně výkresu urbanistické struktury (architektonický půdorys) 

 

Zastupitelé vzali na vědomí, že podle výsledku projednání Podnětu ve Výboru pro územní rozvoj ZHMP 

bude připraven dodatek ke Smlouvě, který by měl být v termínu do 28.6.2024 předložen k projednání 

ZMČ. 

 

 
5.01 Návrh Rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2024 a návrh střednědobého rozpočtového výhledu 

MČ Praha 20 do roku 2029 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Rozpočet městské části Praha 20 na rok 2024 je navržen s objemem příjmů 239 260,6 tis. Kč a výdajů 

ve výši 318 975,8 tis. Kč, tj. schodkem ve výši 79 615,2 tis. Kč. Běžné výdaje činí 206 593,8 tis. Kč 

(meziroční nárůst je 5,16 %), kapitálové (investiční) 112 282,0 tis. Kč (meziroční nárůst je 8,47 %). 

Navržený schodek je plně kryt prostředky na rozpočtových účtech k 31. 12. 2023, který činí 122 836,4 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 

 

6 

 

tis. Kč. Zdroje rozpočtu na rok 2024 tvoří předpokládané příjmy ve výši 239 260,6 tis. Kč a část zůstatku 

na rozpočtových účtech (nevyčerpaných prostředků z minulých let) ve výši 79 715,2 tis. Kč.  

 

Diskuse: A. Štrobová, P. Měšťan, J. Beránek, J. Hájková 

Technická poznámka: M. Velíšek 

Po ukončení diskuse starosta ukončil rozpravu, přečetl návrh usnesení a nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Zdržel se 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Zdržel se 

 Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nepřítomen 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 13 (52 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 8 (32 %) Nehlasovalo: 0 (0 %) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/9/3/0002/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

návrh Rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2024 dle předložených příloh s celkovým objemem příjmů 

ve výši 239 260,6 tis. Kč, celkovým objemem výdajů ve výši 318 975,8 tis. Kč a plánovaným 

schodkem ve výši 79 715,2 tis. Kč. Schodek je kryt třídou 8 - financování. 

• Příloha č. 1: Důvodová zpráva – komentář 

• Příloha č. 2: Rozpočet MČ Praha 20 na rok 2024 (rozpis výdajů) 

• Příloha č. 3: Investice zařazené do rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2024 

• Příloha č. 4: Počet zaměstnanců a objem prostředků na platy zaměstnanců na rok 2024 

• Příloha č. 5: Rozpočet účelového fondu MČ Praha 20 (Sociální fond) na rok 2024 

• Příloha č. 6: Plán zdaňované (hospodářské) činnosti MČ Praha 20 na rok 2024 

• Příloha č. 7: Výše příspěvků pro příspěvkové právnické osoby (organizace) na rok 2024 

 

2) schvaluje 
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návrh střednědobého rozpočtového výhledu MČ Praha 20 do roku 2026 dle přílohy č. 8 tohoto 

materiálu 

3) schvaluje 

návrh na zmocnění Rady MČ Praha 20 k provádění rozpočtových opatření a změn na rok 

2024 dle přílohy č. 9 tohoto materiálu  

4) ukládá 

vyvěsit na úřední desku schválený rozpočet MČ Praha 20 na rok 2024 včetně důvodové zprávy 

(komentář) a příloh č. 2–7 tohoto materiálu a návrh rozpočtového výhledu MČ Praha 20 do 

roku 2029 dle přílohy č. 8 tohoto materiálu 

Zodpovídá  

1. Bc. Ivana Vlasáková, Vedoucí ekonomického odboru  

Termín: 01.03.2024     

 

 
5.02 Informace o rozpočtových opatřeních č. 59–75 schválené Radou městské části Praha 20 pro 

rok 2023 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Diskuse: J. Hájková, P. Měšťan 

 

Zastupitelé vzali na vědomí informaci o rozpočtových opatřeních č. 59–75, která byla schválená Radou 

městské části Praha 20 pro rok 2023. 

 

 
18:00 - 18:30 hodin - Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 

 

Ing. Hana Holá (Mumraj z. s.)  poděkovala za podporu městské části, která je vy výši cca 10 % rozpočtu 

spolku a je pro spolek důležitá. Díky tomu jsou schopni realizovat aktivity pro rodiny a děti za ceny 

které jsou dostupné pro střední a střední nižší třídu. 

 

Nikdo další z občanů se s dotazem nepřihlásil. Starosta konstatoval, kdyby někdo z občanů dorazil, 

dostane samozřejmě možnost vystoupit se svým příspěvkem a pokračoval v projednávání dalšího bodu 

zasedání. 

 

 
6.01 Aktualizace Zásad pro poskytnutí "individuální" dotace z rozpočtu MČ Praha 20 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Aktualizaci Zásad pro poskytnutí dotace z rozpočtu Městské části Praha 20 na příští období dle pokynů 

tajemnice úřadu provedlo OSVŠ ve spolupráci s OE a po projednání s interním auditem. Popis 

výchozího stavu: Individuální dotace, které Městská část Praha 20 poskytovala i v minulých letech, řeší 

vždy potřebu konkrétního žadatele. Dotace může být poskytnuta zejména neziskovým organizacím, 

právnickým a fyzickým osobám, které sídlí nebo působí na území MČ Praha 20, a to v oblasti 

podporovaných akcí/činností, které se konají na území MČ Praha 20 nebo MČ Praha 20 reprezentují a 

propagují. V současné podobě platí „Zásady“ od 2. 5. 2022. Popis navrženého řešení: Odbor sociálních 

věcí a školství ve spolupráci s Odborem ekonomickým předkládá návrh Zásad pro poskytnutí 

„individuální“ dotace z rozpočtu Městské části Praha 20 (dále jen „Zásady“), dle kterých jsou 

každoročně na území MČ Praha 20 poskytovány dotace. Účinnost nově schválených „Zásad“ by byla 
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od 1. 2. 2024. Navržené úpravy jsou v textu zvýrazněny barevně: – OSVŠ červeně, - OE fialově, - úprava 

termínu vyúčtování dotací je změněna dle usnesení RMČ a je v textu světle modře. 

Určení termínu pro podání žádosti do 30.4. 

Posunutí termínu vyúčtování dotace: 31.1. následujícího kalendářního roku. 

 

Diskuse: J. Hájková, J. Beránek  

Technická poznámka: J. Jukl 

 

Po ukončení diskuse nechal starosta hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Zdržel se 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nepřítomen 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 20 (80 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 1 (4 %) Nehlasovalo: 0 (0 %) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/9/5/0003/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

důvody pro aktualizaci Zásad pro poskytnutí "individuální" dotace z rozpočtu MČ Praha 20 a 

usnesení RMČ 

2) schvaluje 

upravené Zásady pro poskytnutí "individuální" dotace z rozpočtu MČ Praha 20 dle přílohy č. 1 

tohoto materiálu a vzor veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace 

3) ukládá 

zveřejnit aktualizované Zásady pro poskytnutí "individuální" dotace z rozpočtu MČ Praha 20 

ba webu městské části 
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Zodpovídá  

1. Mgr. Petr Měšťan, Starosta  

Termín: 01.02.2024     

 

 
7.01 Stanovení výše odměn za výkon funkcí neuvolněných členů Zastupitelstva městské části 

Praha 20 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Zastupitelstvu MČ Praha 20 je v souvislosti s přijatou novelou zákona č. 131/2000 Sb. o hl. m. Praze, 

ve znění pozdějších předpisů, kterou dochází ke změně systému stanovování odměn za výkon funkce 

neuvolněných členů zastupitelstev, předkládán návrh na změnu výše odměn za výkon funkce 

neuvolněných zastupitelů. Pravomoc stanovit výši odměn za výkon funkce neuvolněných zastupitelů je 

v souladu s ust. § 89 odst. 1 písm. b) zákona č. 131/2000 Sb., o hl. m. Praze, vyhrazena Zastupitelstvu 

MČ. V současné době neuvolnění členové ZMČ pobírají odměnu za výkon funkce stanovenou 

usnesením ZMČ č. ZMC/3/8/0041/22 ze dne 19.12.2022, kdy její výše byla určena v souladu s tehdy 

platným a účinným nařízením vlády ČR č. 318/2017 Sb. Uvedené nařízení vlády bylo jako nezákonné 

zrušeno Nálezem Ústavního soudu ČR a došlo k přijetí novely zákona o hl. m. Praze. Nově je maximální 

výše odměny za výkon funkce neuvolněného člena zastupitelstva stanovována jako součin základny pro 

výpočet odměny a koeficientu stanoveného v příloze č. 2 k tomuto zákonu podle zastávané funkce. 

Základna je vyhlašována sdělením Ministerstva vnitra pro každý rok. 

 

Diskuse: J. Hájková předložila protinávrh, aby stanovení výše odměn za výkon funkcí neuvolněných 

členů ZMČ Praha 20 zůstal na stávající úrovni (jako důvod svého protinávrhu uvedla, aby nedošlo 

k navýšení rozpočtu na r. 2024, který by byl původním předloženým návrhem navýšen o 650 tis. Kč.) 

Další protinávrhy nebyly předloženy. 

Starosta ukončil rozpravu a nechal hlasovat o protinávrhu J. Hájkové: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Zdržel se 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Zdržel se 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nepřítomen 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Zdržel se 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Zdržel se 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Zdržel se 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 
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___________________________________________________________________________ 

Pro: 8 (32 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 13 (52 %) Nehlasovalo: 0 (0 %) 

Protinávrh nebyl přijat. 

 

Starosta nechal hlasovat o původním předloženém návrhu: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Zdržel se 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Zdržel se 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Proti 

 Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nepřítomen 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Proti 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph. D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

____________________________________________________________________ 

Pro: 12 (48 %) Proti: 2 (8 %) Zdrželo se: 7 (28 %) Nehlasovalo: 0 (0 %) 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

K předloženému návrhu nebylo přijato žádné usnesení. 

 

 
7.02 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Zastupitelstvu m. č. Praha 20 jsou předkládány přehledy usnesení, které byly přijaty na jednáních Rady 

m. č. Praha 20 dne 16.11., 30.11., 14.12., 21.12.2023, 11.1. a 15.1.2024. 

 

Zastupitelé vzali na vědomí Zprávu o činnosti RMČ Praha 20 za uplynulé období. 

 

 
7.03 Informace o rezignaci člena Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 20 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Zastupitelstvu MČ Praha 20 je předkládána k informaci rezignace Ing. Dity Stronové na členství ve 

Finančním výboru Zastupitelstva MČ Praha 20, kterou zaslala dne 15.1.2024. 
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Diskuse: A. Štrobová navrhla dovolit člena FV ZMČ Praha 20 a navrhla za opozici zastupitelku Janu 

Hájkovou za Místní pro Horní Počernice 

 

H. M. Moravcová navrhla jako člena Finančního výboru za Ing. Ditu Stronovou pana Davida Toulu 

 

Další návrhy nebyly předloženy. 

Starosta nechal hlasovat o protinávrhu H. M. Moravcové, a to doplnit usnesení o volbu Davida Touly 

členem FV ZMČ Praha 20) (tedy v opačném pořadí, než byly předloženy): 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Zdržel se 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Zdržel se 

 Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nepřítomen 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph. D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 13 (52 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 8 (32 %) Nehlasovalo: 0 (0 %) 

Usnesení s úpravou bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/9/8/0004/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

rezignaci člena Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 20, Ing. Dity Stronové, kterou 

zaslala dne 15.1.2024. 

2) volí 

členem Finančního výboru Zastupitelstva městské části Praha 20 Davida Toulu 

3) ukládá 

- informovat Ing. Ditu Stronovou, že ZMČ Praha 20 vzalo její rezignaci na vědomí 

- informovat Davida Toulu o jeho zvolení členem Finančního výboru ZMČ Praha 20 
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Zodpovídá  

1. Odbor kancelář úřadu    

Termín: 02.02.2024     

 

4) ukládá 

provést změny ve složení členů Finančního výboru na webových stránkách městské části 

Zodpovídá  

1. Odbor informatiky  

Termín: 02.02.2024     

 

 

Technická poznámka: J. Hájková se domnívá, že by se mělo hlasovat také o protinávrhu A. Štrobové 

P. Wágner za návrhový výbor upřesnil, že stanovený počet členů FV ZMČ Praha 20 je 7, proto je možné 

doplňovat pouze do počtu stanovených členů. Pokud bychom chtěli dovolit dalšího člena, muselo by se 

revokovat usnesení o počtu členů, navýšit počet členů a potom dovolit (doplnit) dalšího člena. 

O protinávrzích se hlasuje v opačném pořadí, než byly podány. V případě schválení návrhu se další 

hlasování už neprovádí. 

 

 
7.04 Výsledky Plánu kontrol Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 na rok 2023 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, předsedkyně Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 

 

KV ZMČ Praha 20 předkládá na zasedání Zastupitelstva MČ Praha 20 dne 31. ledna 2024 výsledky 

Plánu kontrol Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 na rok 2023:   

- Kontrola přerozdělení výnosu z hazardu v období roků 2021–2022 (Kontrolní skupina PhDr. Zuzana 

Foglarová, Bc. Ivan Liška).  

- Kontrola vybraných realizovaných investic v období od roku 2021 do současnosti – Bytový dům Horní 

Počernice (Kontrolní skupina Mgr. Blanka Horká, Mgr. Alena Štrobová, Jaroslav Kočí).  

- Kontrola usnesení RMČ, ZMČ Praha 20 v období od roku 2022 do současnosti (Kontrolní skupina 

Ing. Milan Herian, Mgr. Dominik Urich) stále probíhá. 

 

Diskuse proběhla ke kontrole investice Bytový dům Náchodská: P. Měšťan, A. Štrobová, Z. Vavruška 

(vedoucí OHSaI) se vyjádřil k předložené zprávě a proběhlé diskusi takto: 

Dodatek č. 3 zohledňoval nárůst cen stavebních materiálu. K navýšení ceny díla dochází z důvodu 

objektivně nepředvídaných okolností v průběhu realizace prací na díle, které nemohl zhotovitel před 

zahájením prací předpokládat, a které mají původ v předchozích výpadcích výroby v době pandemie 

COVID a navazujícím konfliktu na Ukrajině, v jejichž důsledku došlo až k několikanásobnému zvýšení 

cen stavebních materiálů, energií a pohonných hmot. Na tyto okolnosti byla vydána metodika MMR. 

Veškeré dokumenty, a to zejména smluvní je povinností dávat na profil zadavatele. V předloženém 

materiálu RMČ je v důvodové zprávě uvedeno, že tyto prokazatelné náklady jsou uvedeny na cca 5-ti 

listech. Ve změnovém listu jsou obsaženy tabulky s rozpisem cen jednotlivých stavebních materiálů, 

tak, jak byly nakoupeny zhotovitelem na základě doložených daňových dokladů. Skutečně vynaložené 

náklady zhotovitele jsou tabulkově porovnány s položkovým rozpočtem, který je přílohou smlouvy a 

cenovou hladinou URS 2022/1.   

O těchto nákladech bylo nutno se vzájemně dohodnout, proto byl dodatek projednán až po datu ukončení 

stavby. Problém byl otevřen a bylo nutno se vzájemně dohodnout na způsobu řešení. Smluvní strany si 

ujednaly, že každá ze smluvních stran ponese 50 % těchto vzniklých vícenákladů na realizaci díla. 

Ing. Vavruška své vyjádření zašle písemně všem zastupitelům. 

 

J. Beránek požádal o uvedení jeho otázek v zápisu. 
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1) Proč na profilu zadavatele není zveřejněna skutečná placená cena zakázky? 

Starosta odpověděl, že tento dotaz nechá prověřit, pokud by tomu tak nebylo, je to chyba. 

 

2) Co opravňuje zadavatele, aby uzavřel dodatek na prodloužení lhůty stavby, přesto, že lhůta stavby 

byla jedním z hodnotících kritérií veřejné zakázky? 

P. Měšťan odpověděl, že už to zde sděleno bylo vedoucím OHSaI, a to situací, která nastala pandemie 

COVID, válka na Ukrajině, metodika MMR) a za něj to je takto v pořádku. 

 

J. Hájková přečetla zprávu PVK (Pražské vodovody a kanalizace a.s). ke kanalizační přípojce, kde PVK 

jednoznačně uvádí, že nemohla v březnu 2023 převzít od společnosti EU Building kanalizační přípojku 

v Kuprově domě, protože byla vybudována v rozporu se schváleným projektem.  Stavba byla přitom 

městské části předána už v únoru 2023. Zprávu si J. Hájková vyžádala dle zákona a byla zaslána dne 

24.3.2023. Požádala, aby Ing. Z. Vavruška k zaslanému vyjádření připojil také stavební deník a 

zmiňovanou zprávu PVK ke kanalizační přípojce a zaslal ho všem zastupitelům.  

 

Starosta vyjádřil své nesouhlasné stanovisko ke zprávě Kontrolního výboru ZMČ Praha 20. (vyhodila 

bych jako) 

 

A. Štrobová jako předsedkyně Kontrolního výboru si za vyhotovenou zprávou KV stojí a tato zpráva 

byla na jednání Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 dne 17. ledna 2024 schválena všemi přítomnými 

členy. 

 

M. Herian doporučil, aby se touto záležitostí zabýval nezávislý interní auditor MČ. 

 

 

Po ukončení diskuse zastupitelé vzali na vědomí výsledky Plánu kontrol Kontrolního výboru ZMČ 

Praha 20 na rok 2023 vyplývající z usnesení ZMČ č. 5/22/0063/23 

 

 
 

 

 

 

8. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

 

Jana Hájková, BBA se zeptala, jaký je posun ohledně monitoringu ovzduší? 

Odpověděla radní A. Janáčková, že se posouváme trochu pomaleji, pracuje na tom a informace bude 

podána na dubnovém zasedání zastupitelstva tak, jak bylo dohodnuto na posledním zasedání na konci 

listopadu. 

 

Ing. Milan Herian požádal starostu, jestli by mohl být konkrétnější k tématu schůzky ohledně podjezdu 

Bystrá. Upřesnil, že zaslechl, že podjezd Bystrá nebude. 

Starosta odpověděl, že on zaslechl, že nastaly problémy, a proto tuto schůzku svolal, aby získal aktuální 

informace, o kterých bude veřejnost informovat.  

 

Mgr. Alena Štrobová  

1) Z jakého důvodu využila městská část v nedávném soudním sporu s bývalou zaměstnankyní úřadu o 

náhrady škody pro diskriminační jednání zaměstnavatele služby jiné advokátní kanceláře, než s jakou 

má uzavřenou smlouvu? 

Starosta odpověděl že naše standardní kancelář se nezabývá pracovně právním právem, respektive ta 

vybraná advokátní kancelář se specializuje právě na pracovně právní právo.  
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2) Jaké byly náklady pro MČ za tuto advokátní kancelář, která soudní spor s bývalou zaměstnankyní 

prohrála. 

Odpověď starosty: Upřesnil, že prohrála v 1. stupni, my jsme se odvolali a soudní spor pokračuje. 

Náklady nejsou zatím žádné. 

 

3) Součástí žaloby stěžovatelky bylo i vyjádření inspekce práce, která prováděla na úřadě kontrolu a ta 

řešila toto pochybení přestupkem, proto soud dal za pravdu ve stejné rovině jako je stanovisko 

Ministerstva práce a sociálních věcí. Co očekává MČ od odvolacího soudu? 

Starosta požádal vedoucího odboru kanceláře úřadu V. Kazdu, který vysvětlil, že se ptá na živý soudní 

spor a je dost obtížné podávat konkrétní informace. 

Dále upřesnil důvody výběru jiné advokátní kanceláře.  

 

4) Byla o soudním jednání informována rada? 

Starosta odpověděl, že členy Rady informoval. 

 

Pokračovala diskuse: P. Měšťan, A. Štrobová, V. Kazda (vedoucí OKÚ) 

A. Štrobová přečetla stanovisko inspektorátu práce. 

Technická poznámka: R. Stára, J. Hájková 

 

Zbyněk Mucha přednesl následující dotazy: 

1) Kdy se dozvíme, jakým způsobem bylo přistoupeno k územní studii Horní Počernice – východ 

(vypořádání připomínek) a jaký je další vývoj této studie. 

Odpověděl J. Jukl: Čeká se na podpis příslušného vedoucího odboru MHMP, který má studii (její 

zplatnění) podepsat. Následovat bude její zaslání na příslušný úřad územního rozvoje Brno. Tímto bude 

zveřejněna a stane se oficiální. 

 

2) Zeptal se na aktuální stav nebo nějaký posun týkající se podnětu na změnu územního plánu, a to 

přeložky propojky MÚK Beranka na ul Ve Žlíbku. Komunikace je zakreslena severně od D11 a 

dlouhodobou snahou je, aby komunikační propojka mezi dálniční křižovatkou a ul. Ve Žlíbku vedla 

jižně od D11. Změna podnětu se zpracovává poměrně dlouho.  

Starosta potvrdil, že je tento návrh na změnu podán již od r. 2016. Odpověděl, že se podařilo tento návrh 

sloučit s podnětem ŘSD na odpočívku Beranka a měl by být projednán sloučeně. J. Jukl potvrdil, že se 

jedná o náš námět, ale dokud nebude vypracován pořizovatelem nějaký návrh, tak nelze se vyjádřit 

k něčemu, co nebylo vydáno. 

 

Pokračovala diskuse ohledně odpočívky Beranka a postoje MČ. 

 

3) Kdy dojde j nějakému viditelnému posunu pokračování cyklostezky do Běchovic? 

Odpověděla H. M. Moravcová, že k cyklostezce Ve Žlíbku došlo k vykoupení pozemků od soukromých 

vlastníků (vykupuje je MHMP). Po dohodě s TSK hl. m. Prahy byly do projektu zakresleny vpusti na 

dešťovou vodu, který by měl v nejbližších dnech jít na TSK do svodné komise, která by měla projekt 

posoudit z hlediska vlastníka a správce komunikace Ve Žlíbku.  

Následovat by mělo podání žádosti o sloučené územní a stavební řízení. Předpokládané zahájení stavby 

v r. 2025. 

 

J. Hájková, BBA se vrátila k interpelaci A. Štrobové ohledně soudního sporu a požádala o zaslání 

zmiňovaného protokolu z Ministerstva práce a sociálních věcí. 

 

 
9. Závěr 

V 19:17 hod. starosta všem poděkoval za pozornost, za účast na zasedání ZMČ, popřál všem hezký 

večer a zasedání ukončil. 
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Zápis byl vyhotoven dne 9.2.2024. 

 

 

 

 

.................................................. ..................................................... 

Mgr. Alena Štrobová v. r.  

zastupitelka 

Ing. Alexandra Janáčková v. r. 

zastupitelka 

 

 

 

………………………… 

Mgr. Petr Měšťan v. r. 

starosta 

  

  

Ověřovatelé: Mgr. Alena Štrobová, zastupitelka 

Ing. Alexandra Janáčková, zastupitelka 

Zapsala: Andrea Jandová, asistentka OKÚ 

 


